
Dagsorden til ordinært møde den 22.3.22 

 

Afbud: 

Tilstede: 

 

1. Orientering om svar fra Assens fjernvarme, delvist negativt lige p.t. 

Der er lavet en forespørgsel hos Fjernvarme Fyn, med et forventeligt afslag, idet et evt. rør skal 

krydse den nye højhastighedsbane, samt at der er så mange projekter i gang at det vil vare min. 5 

år. 

 

 

2. Planlægning af Generalforsamling. Annonce i Folkebladet den 15/3. 

Tilsagn fra et par beboere som kunne være interesseret i vores arbejde og vil deltage i dette. Der er 

brug for minimum 2 suppleanter og 1 medlem.  

  

3. Planlægning af dialogmødet den 26.4.22.  Hvis nogen er i tvivl om hvad et dialogmøde er, så 

orienterer vi lige kort om dette.  

 

       Emner til dagsorden. 

 

 

4. Ang. evt. besøg om bæredygtigt byggeri i Vejen, er det ikke lykkedes at skabe en kontakt, men jeg 

har lagt en føler om et møde hos Borgmester Søren Steen Andersen og direktør Martin Albertsen 

angående Skoletrekanten. I skrivende stund ingen tilbagemelding. 

Hvad kan vi stå inde for af ønsker omkring byggeri, udstykning osv. vi skal jo helst være nogenlunde 

enige om hvad vi ønsker for området. Det påtænkes at Poul, Jens og Inge deltager i dette møde, når 

det kommer i stand. 

 

5. Ang. klagen over cykelstiens afslutning, er jeg bekendt med at det blev drøftet som et 

orienteringspunkt på MTP-møde, men tilsyneladende ikke taget op igen, hvormed vi må tage det til 

efterretning. 

 

 

6. Tak til Jens for at deltage på Temamøde på Gl. Brydegaard. Der er udbetalt kørselsgodtgørelse for 

dette og det mener jeg at vi skal have hvis vi kører ekstraordinært for arbejde i Røst. 

7. Der er nedsat en arbejdsgruppe til at arbejde med lokalrådsmodellen og vi er ikke repræsenteret. 

8. evt. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


